

## Ekstraordinært årsmøte, 1. September 2022

Til stede: Mattis Spieler Asp, Aleksander Vognild Burkow, Sara Michelle Wiik, Jørund Hansen, Thor Mikkel, Ingar Johnsrud, Tori Langaas.

Referent: Aleksander Vognild Burkow

Ordstyrer, referent, osv har blitt godkjent ved akklamasjon.

Nomkom:

- Ingunn fra vestre aker
- Pål sagene mdg
- Jørund beskriver nomkom, skal lage bydelslista, 20 mennesker til lista, sitter for 4 år.
- 4 fra mdg i bydelsutvalget

### Nomkom har blitt valgt med akklamasjon

Valg av programkomite

- Jørund forteller hva programkomitéen skal gjøre
- Vi kommenterer på manglende kjønnsbalanse i programkomitéen
- Sara Michelle Wiik, medlem i Sagene mdg, melder sin interesse for å være med på programarbeid i programkomiteen
- Den nye listen med programkomitemedlemmer ble: Jørund Hansen, Mattis Spieler Asp , Aleksander Vognild Burkow, og Sara Michelle Wiik

### Programkomiteen har blitt valgt med akklamasjon

Vi diskuterer innsendte forslag. Forslagnummer er lik linjenummer i dokumentet.

2. **Vedtast**. Denne legges inn på linje 413.

Resten av vedtakene presenteres først, og voteres så over i felleskap på slutten

3. **Stryk**es etter ønske fra innsender (meg)

4. **Stryk**es etter ønske fra innsender (meg)

5. Argumentene presenteres, reguleringsplaner i ytre by

6. Argumentene presenteres, presisering av stenging av veier.

7. Argumentene presenteres. Konklusjon: Nevne "utrede", samt bentsebru gate og vogts gate.

8. Løkk over e6 på furuset. Hvis man skal være mot løkk, så må man komme med positive alternativer. Vi bør begrunne tydeligere hvorfor alternativ 2 her er et bedre alternativ. Vi konkluderer med alternativ 2, men skal omskrives litt i redkom til å inneholde.

9. Vi diskuterer trikk til tonsenhagen

10. Argumentene presenteres. Vi er ganske delt på hvilken approach som blir best av 1. Og 2.

**Alternativ 2 voter**es over, og **stryk**es. **Det innsendte forslaget godtas (beholde alternativ 1).**

11: vi diskuterer leieboerrettigheter. Utleiepristiltak, støtte, lenke fordeler for leietagere til utleiare.

12. Noe omformulering: Vi vil stenge gater -> stenge enkelte gater. Linjenummer er feil, burde vært 616. **Stryk**. Er allerede dekket i oppvekstkapitlet og bytrafikkapitlet.

13. Nytt forslag på stedet fra Jørund: Kommunen skal jobbe for strammere reguleringsplan for Torshovtoppen, som begrenser hva den som overtar eiendommen kan gjøre med tomten til de formål vi ønsker: å beholde det som et gode for de i nabolaget. Vi voterer over verbalvedtaket i plenum som del av de andre vedtakene, og vil fylles ut mer detaljert senere.

Vedtak 2, 10, vedtas underveis

Vedtak 3, 4, 12 ble strøket underveis

Alle resterende vedtak, 5, 6, 7, 8, 9, 11, 13 vedtas ved akklamasjon

Vi diskuterer beredskap i regi av Thor Mikkel til programmet.

Jørund beskriver sagedagene nå i helga 3 og 4. September.

Det blir 1 styremøte i oktober, juleavslutning i desember, og diskusjonsmøte over en brus den første torsdag i hver måned.

Jeg og Jørund skal skrive gjennom de siste forslagene og sende inn.

Vi drar til grisen.

Signaturer

Tori Langaas

Sara Michelle Wiik